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PROTOKÓŁ  Nr XXX/2013 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 17 maja 2013 r. 

 

Obrady sesji otworzyła i przewodniczyła Beata Pastryk Przewodnicząca Rady. 

Przywitała wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14
00

, zakończyła o godz.17
30

. 

Stwierdziła kworum i poinformowała, że w obradach udział bierze 12 radnych, na ustawowy 

stan 15 radnych. Nieobecni radni Danuta Bednarz, Grzegorz Chłopek i Gabriela Iwaszko. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk burmistrz, Józef Malec zastępca 

burmistrza, Barbara Deszyńska skarbnik gminy, Ireneusz Wilk sekretarz gminy, Zbigniew 

Olech radca prawny, Marek Maślak kierownik Zakładu Usług Publicznych w Golczewie, 

Aldona Kaczmarek dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Golczewie, Emilia Dobrowolska 

dyrektor Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej, oraz sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad. 

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Golczewie. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2012 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji w 2012 r. programu współpracy Gminy Golczewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie o nieodpłatne przekazanie 

nieruchomości Gminie Golczewo. 

7. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie statutu Gminy Golczewo. 

8. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół 

Publicznych w Golczewie. 

9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2012 r. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 2013. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2013-2022. 

12. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

14. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 
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15. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca obrad stwierdziła kworum  

i poinformowała, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni 

radni są usprawiedliwieni. 

 

Przedstawiła porządek obrad. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk wniósł o rozszerzenie porządku obrad dodanie jako pkt 2 sprawy 

bezpieczeństwa Gminy. 

 

Radny Marek Kalczyński powiedział, że ma dwie sprawy. Wniósł o wycofanie pkt. dot. 

skargi ponieważ osoba skarżąca dostarczyła dwa dodatkowe pisma i należałoby skargę 

rozpatrzyć ponownie. 

Z przyczyn osobistych złożył rezygnację z pełnienia funkcji przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radny Lech Ferdynus powiedział, że skarga została już jakby zamknięta. Został stworzony 

protokół. Uważa, że zasadne byłoby podjąć uchwałę. To co zostało ustalone, wypracowane 

stanowisko na Komisji uważa, że warto byłoby to przedstawić. 

 

Przewodnicząca obrad powiedziała, ze skarżąca dostarczyła opinię Kuratorium Oświaty. 

Uważa, że dobrze byłoby aby Komisja Rewizyjna zapoznała się z tym dokumentem, 

wypracowała stanowisko i je przedstawiła po zapoznaniu się ze wszystkimi dokumentami 

 

Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę o godz. 14
10

,  

o godz. 14
15 

wznowiono obrady 

 

 

Radna Janina Kołodzińska powiedziała, że przeczytała to pismo z Kuratorium Oświaty i pani 

Kolec zwróciła się do niej prosząc aby zająć jej stanowisko. Dzisiaj nie może być bo 

pojechała po córkę do Szczecina. Ma wrażenie, że dyrekcja szkoły i przedstawiciele 

wprowadzili radnych trochę w błąd. Uważa, że dzisiaj nie powinno być to zdjęte w sensie 

takim, że do rozpatrzenia jeszcze raz, jako następną, tylko ciąg dalszy tej skargi. To dotyczy 

tej jednej sprawy. Uważa, że należy pochylić się jeszcze raz. To jest bardzo poważna sprawa 

która dotyka dziecka, dotyka rodziny również dobrego imienia dyrekcji i szkoły. Trzeba 

rozważyć wszystko. 

 

Aldona Kaczmarek dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Golczewie poprosiła, żeby radna 

wskazała w jaki sposób dyrekcja i przedstawiciele szkoły wprowadzili radną w błąd. Jest to 
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mydlenie oczu i wywracanie wszystkiego na odwrót. Chce żeby radna Kołodzińska 

odpowiedziała, w dniu dzisiejszym na to pytanie skoro reprezentuje panią Kolec. 

 

Przewodnicząca obrad powiedziała, że radna odpowie jak będzie chciała w pkt. wolne 

wnioski i zapytania. 

 

Radny Lech Ferdynus powiedziała, że nic nie stoi na przeszkodzie żeby w świetle nowych 

faktów zapoznać się na nowo i przesłuchać zainteresowanych. Stwierdził, że powinno się 

przedstawić stanowisko Komisji Rewizyjnej. Przypomniał, że jedną osoba w Komisji, która 

wstrzymała się od głosu jest radna Kołodzińska. 

 

Przewodnicząca obrad wniosła o rozszerzenie porządku obrad o pkt. Projekt uchwały w 

sprawie odwołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Tomasz Bartniczuk zapytał dlaczego na tej sesji muszą być podjęte te uchwały? 

 

Mecenas odpowiedział, że tak też było na wcześniejszej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła wniosek Burmistrza 

Golczewa o rozszerzenie porządku obrad 12 głosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła wniosek radnego Marka 

Kalczyńskiego o wycofanie z  porządku obrad pkt. dot. rozpatrzenia skargi 7 głosami „za” 4 

głosami „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła wniosek 

Przewodniczącej obrad o rozszerzenie porządku obrad 10 głosami „za” 1 głosem „przeciw” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. W sprawie bezpieczeństwa w Gminie Golczewo. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Golczewie. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2012 r. 

6. Sprawozdanie z realizacji w 2012 r. programu współpracy Gminy Golczewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie o nieodpłatne przekazanie 

nieruchomości Gminie Golczewo. 
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8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie statutu Gminy Golczewo. 

9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2012 r. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 2013. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2013-2022. 

12. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

13. Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

14. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Zakończenie obrad. 

 

W głosowaniu jawnym porządek obrad po zmianach został przyjęty 12 głosami „za”. 

 

 

Ad. 3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Przewodnicząca obrad powiedziała, że na sesji zostaną przyjęte dwa protokoły z sesji, z 

15.03.2013 r. i 22.03.2013 r. 

 

Radny Lech Ferdynus zapytał czy nadal występuje problem z pisaniem protokołów, tzn. czy 

są pretensje i próby zmiany zapisów, interpretacji ze strony Pani Kołodzińskiej. 

 

Przewodnicząca obrad powiedziała, że jeżeli radna Kołodzińska ma uwagi to je zgłasza, nie 

wie ile ich było, bo ich nie liczyła. Dodała, że brane są pod uwagę i jeżeli są zasadne to są 

uwzględniane.  

 

Radny Lech Ferdynus powiedział, żeby te protokoły pisać dokładniej, bo czasami są sytuacje, 

że wnioski czy interpelacje są czytane na sesji, a nie ma tego odzwierciedlenia w protokołach. 

Zapytał czy nie można użyć formy, że np. Pani Kołodzińska wszystkie swoje interpelacje 

odczytała na sesji. 

 

W głosowaniu jawnym 9 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi się” protokół z XXVIII sesji 

został przyjęty. 

 

W głosowaniu jawnym 7 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi się” protokół z XXIX sesji 

został przyjęty. 
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Ad. 2 Bezpieczeństwo Gminy 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk zapytał Komendanta Krzysztofa Sito czy dalej uważa, że policji 

w Golczewie nie powinno być. Dodał też, że kiedy komendantem był Pan Targoński to złożył 

burmistrzowi pewne obietnice, że policji będzie więcej w Golczewie, będzie bezpieczniej. 

Powiedział też, że w statystykach na spotkania wynika, że Komenda z Kamienia awansowała 

z końca na drugie miejsce. Wyjaśnił, że jego zdaniem zostało to zrobione w ten sposób, że nie 

wszystkie powiadomienia zostały przyjmowane, odpowiednia kwalifikowane, część 

traktowane jako wykroczenia a nie przestępstwa. Później kiedy komendantem był Pan Klara 

też miało być bezpieczniej, policja miała działać lepiej. Odstąpiono też od pomysłu likwidacji 

posterunku w Golczewie, ale nic się nie poprawiło. Powiedział, że kiedy nastał nowy 

komendant też mówi się, że będzie lepiej. Uważa, że komendanci powinni powiedzieć 

prawdę, ze nie ma pieniędzy na Golczewo, żeby sami sobie dać radę. Burmistrz przeczytał też 

artykuł w prasie o zachodniopomorskim komendancie Wojciechu Olbryś. Uważa, że biada 

temu krajowi, jeżeli tak w nim będzie rządził Pan Olbryś. Zaapelował do komendantów, aby 

postawić sprawę jasno, że nie ma i nie będzie pieniędzy na policję w Golczewie. 

 

O godz. 14:30 radna Barbara Madej opuściła posiedzenie Rady 

 

Komendant Krzysztof Sito powiedział, że cięcia są z góry, policję się reformuje, bada się w 

kraju gdzie są komisariaty, że koszty są duże a efektów nie ma. Wyjaśnił, że na to nie ma 

wpływu. Dodał, że zostały mu powierzone we wrześniu ubiegłego roku, w piątek dostał 

telefon, że zostały mi powierzone obowiązki komendanta powiatowego, a we wtorek już 

jechał do komendanta wojewódzkiego omówić kwestie posterunków, gdzie posterunki były 

już omawiane za poprzedniego komendanta. Powiedział, że chodziło o Dziwnów, Golczewo i 

Świerzno. Jadąc na spotkanie z komendantem wojewódzkim w samochodzie rozmawiał przez 

telefon z Burmistrzem Golczewa jakie jest stanowisko, co przekazać, czy likwidować czy 

modernizować. Jeżeli chodzi o Dziwnów to usłyszał, że nie może być sytuacji, że w 

Dziwnowie nie będzie policji, że koszty utrzymania zostaną pokryte, ale policja ma być, aby 

było bezpiecznie. Burmistrz Golczewa również powiedział, że policja musi być w Golczewie 

i też zobowiązał się, że pokryje koszty utrzymania. Dodał, że rozejrzał się jak sytuacja 

wygląda w innych samorządach. Wyjaśnił, że jeżeli samorządy chcą wspomóc policję to 

komisariaty zostają. Powiedział, że dotychczasowa struktura w Golczewie wyglądała 

następująco: 2 dzielnicowych, 2 policjantów dochodzeniowo-śledczych i 1 kierownik. 

Policjantów dochodzeniowo-śledczych nadzorował kierownik wydziału kryminalnego z 

komendy powiatowej. Zostawało 2 dzielnicowych, których nadzorował 1 kierownik. 

Postanowił, żeby nie tylko było 2 dzielnicowych, ale też pracownik wydziału kryminalnego. 

Zobrazował jak wyglądała sytuacja statystycznie: na 1018 mandatów nałożonych w powiecie 

41 mandatów było w Golczewie, wypadki drogowe na 7 w powiecie, 1 w Golczewie, kolizje 

na 119 w powiecie, 12 było w Golczewo, na prawie 1800 interwencji 96 było w Golczewie, 

na 102 wnioski 12 dot. Golczewa, w Golczewie dzielnicowy w tym roku miał przydzielonych 

80 spraw. Dodał, że stara się przesuwać ludzi z mniejszych jednostek tam gdzie są potrzebni. 

Uważa, że trzeba wzmocnić wydziały mocno obciążone. Wyjaśnił, że do końca czerwca musi 

zwiększyć o 2 etaty w ruchu drogowym, a do końca roku kolejne 2. Musi gdzieś zabrać, aby 
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tam zwiększyć. Pierwsza wersja była taka, aby zostawić w Golczewie 2 dzielnicowych, 

którzy podlegaliby pod naczelnika prewencji. Zaproponował jeszcze trzecią osobę. KPP w  

Kamieniu liczy 101 etatów. W związku z sezonem wstrzymane są urlopy w sezonie, więc 

teraz muszą ci ludzie iść na urlopy. Na 4 gminy powiat ma 1 patrol na noc. Na sezon zawsze 

Kamień dostawał 20-30 dodatkowych osób, teraz prawdopodobnie dostanie 22 osoby, ale jest 

zlot żaglowców w Szczecinie i te osoby wrócą do Szczecina, więc 2/3 stanu będzie musiało 

zabezpieczyć sezon.  

 

Radny Jaromir Marks powiedział, że wcześniej były patrole ze szkoły z Piły. Teraz jest grupa 

osób, która zaczepia na chodnikach, ludzie się ich boją. Poprosił, aby ich chociaż 

prewencyjne spisać.  

 

Komendant Krzysztof Sito powiedział, że rozumie oczekiwania. Dodał, że jeżeli komenda 

dostaje słuchaczy to musi ich zakwaterować i wyżywić, co też kosztuje. Gdyby były osoby z 

Piły to byłby też skierowane do Golczewa. Powiedział, że od początku roku było 132 patrole 

min. 4 godziny na terenie Gminy Golczewo oprócz dzielnicowych miejscowych. Były 

sytuacje odnośnie dużej liczby nietrzeźwych kierujących. Powiedział, że rozmawiał ostatnio z 

wicestarostą, który powiedział, że jechał przez Golczewo ok 23:00 i widział jak policja 

legitymowała młodzież pod sklepem. 

 

Radny Roman Dorniak powiedział przestępstwa typu kradzieże, zabójstwa to w Golczewie 

nie ma problemu i dlatego statystyki dobrze wyglądają. Uważa, że to nie jest kwestia ilości 

patroli. Niech będą nawet raz w miesiącu. To są te same osoby, niech będą parę razy 

wylegitymowane, a później jakieś konsekwencje. Dodał, że w Golczewie jest kwestia 

chuligaństwa. Są piękne jeziora, a kładami, skuterami jeżdżą po chodnikach, od strony 

urzędu, ośrodka zdrowia młodzież i nieletni spożywają alkohol, od strony placu zabaw i 

boiska jest wypróżnianie, przy fontannie do 2:00 w nocy śpiewają nieodpowiednie piosenki. 

Nie podoba to się radnemu. Dodał, że te osoby są wulgarne, zaczepiają słabszych, kobiety. 

Uważa, że kilkakrotne wylegitymowanie takich osób spowodowałoby poprawę sytuacji. 

Powiedział, że w okolicy ośrodka zdrowia, policji, urzędu to jest nachalne. Gdyby była 

powtarzalność i skuteczność interwencji to można by zneutralizować takie sytuacje. Istotna 

jest skuteczność w takich sytuacjach. 

 

Komendant Krzysztof Sito powiedział, że z tej wypowiedzi wynika, że policjanci w 

Golczewie nie pracują. Przyjął tą wiadomość i wyciągnie z tego wnioski.  

 

Radny Roman Dorniak nie zgodził się, że ocenia tylko policjantów z Golczewa, bo tu było 

130 patroli i zapytał co z tego wynika. 

 

Komendant Krzysztof Sito powiedział, że jeżeli chodzi o zgłoszenia to była sytuacja, że 

zgłoszono, że wybito szyby na przystanku. Policjanci mieli za zadanie wykryć sprawców, 

zostali złapani, ale zgłoszenie do dnia dzisiejszego nie wpłynęło. 
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Radna Teresa Waszczenko zaproponowała, żeby zmienić patrole, bo w Golczewie są 

najczęściej we wtorek i środę, a w weekendy ich nie widać. Dodała, że jeżeli chodzi  

o interwencję to nie są skuteczne, czas interwencji jest na drugi dzień, dzwoni się do komendy 

w Kamieniu, tam informują, żeby dzwonić do Golczewa, a w Golczewie nie odbierają 

telefonów. Dlatego też jest niewykrywalność mało szkodliwych, co poprawia statystyki. 

Powiedziała, że gmina co roku inwestuje w policję, co roku jest dotacja. Obywatele są 

przestraszeni, nie interweniują, bo młodzież jest agresywna. Powiedziała, że jest ciekawa jak 

wyglądają interwencję w terenie, tutaj mogliby się sołtysi wypowiedzieć, zniszczony 

przystanek w Ronicy, bójki, Pan Maślak zgłosił sprawę, gdzie stwierdzono bez interwencji, że 

jest mała szkodliwość. Zapytała ilu urzędników w komendzie zwolniono w związku z tą 

reformą. Powiedziała, aby przychylić się do tego, aby patrole w Golczewie były weekendowe. 

 

Komendant Krzysztof Sito przeprosił za całą policję świata. Dodał, że pytanie o etaty jest 

populistyczne, a radna nie ma wiedzy na pewne tematy. Cięcia i reformy nie wychodzą od 

komendanta. Dodał, że chciałby wysyłać policjantów w weekendy, jest morze, kolizje. 

Powiedział, że jak będzie mógł to będzie wysyłał patrole. Nad morzem ciągle są rozboje i tam 

musi kierować osoby. Powiedział, że jest komendantem od października, też się uczy, 

wprowadza zmiany, które według niego są dobre. 

 

O godz. 1440 radna Danuta Bednarz przybyła na posiedzenie Rady 

 

Radna Teresa Waszczenko powiedział, że nie było to oskarżenie do komendanta. Radni mieli 

oceniać bezpieczeństwo w gminie. Poprosiła, aby zwiększać patrole w weekend oraz aby nie 

pobłażać zgłoszeń jako niską szkodliwość, bo to wyzwala następne takie sytuacje  

i bezkarność. 

 

Dyrektor Aldona Kaczmarek powiedziała, że wielokrotnie rodzice zwracali się o poprawę 

bezpieczeństwa do szkoły. Nieprawidłowości są nawet przy posterunku policji przy 

parkowaniu przy wjeździe do szkoły. Dodała, że szkoła zwracała się na posterunek policji 

gdzie było zgłoszenie zapisane. Teraz wiele interwencji jest zapisane, ale skuteczność policji 

musi być taka, aby wszyscy czuli się bezpiecznie, nie można sprowadzać sytuacji do tego, że 

tam jest sezon i tam musi być. Zwróciła się, żeby policja w Golczewie była, żeby był zawsze 

policjant, żeby były interwencje i to skuteczne.  

 

Komendant Krzysztof Sito przyjął te informację. Zapewnił, że skuteczność musi wzrosnąć. 

Poprosił o zrozumienie, bo dowodzi na terenie 6 gmin, teren jest rozległy, są rozboje, grupy 

kieszonkowców, giną pieniądze na dyskotekach. Zapytał gdzie radni kierowali by patrole w 

celu ochrony życia i zdrowia? 

 

Dyrektor Aldona Kaczmarek powiedziała, że przez Golczewo prowadzi droga krajowa i też są 

różne sytuację: narkotyki, alkohol i inne używki. Uważa, że to czy to będzie nad morzem czy 

u nas to jest to samo. 

 

Komendant Krzysztof Sito powiedział, że 8% zdarzeń z całego powiatu jest w Golczewie.  
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Radny Marek Kalczyński powiedział, że w gminie Przybiernów jest posterunek i mają 6 

policjantów. Rozmawiał z policjantem, który uważa, że ich byt nie jest zagrożony. Dodał, że 

na poprzedniej sesji zapytał Burmistrza dlaczego tam jest posterunek, a burmistrz 

odpowiedział, że dlatego że jest droga A3. Radny zapytał jakie koszty w procentach 

musiałaby pokryć gmina, aby utrzymać posterunek 

 

Komendant Krzysztof Sito odpowiedział, że w Goleniowie jest 150 etatów. Gdyby  

w Kamieniu było 120 etatów to nie tłumaczyłby się dzisiaj na sesji. Dodał, że niedawno miał 

106 etatów i 5 zabrali, a musi zwiększyć etaty ruchu drogowego, bo Unia Europejska 

stwierdziła, że tutaj jest dużo wypadków, a musimy mieć 10 % policji drogowej i trzeba to 

podnieść do tego standardu. Powiedział, że podobna sytuacja jest w Dziwnowie. 

 

Radny Marek Kalczyński zapytał dlaczego istnieje posterunek w Przybiernowie. Dodał, że  

w rozmowie z tamtejszym policjantem dowiedział się, że tam takiej skali zagrożeń nie ma.  

 

Komendant Krzysztof Sito odpowiedział, że nie zna dokładnie sytuacji w Przybiernowie, być 

może stać ich komendę na to, aby utrzymywać. 

 

Radny Lech Ferdynus przypomniał sytuację, która miała miejsce 5 maja na rondzie  

w Golczewie. Tajemnicą jest to kto prowadził samochód. Ludzie widzieli młodą osobę, która 

prowadziła samochód, wpadł w poślizg przy dużej prędkości i wpadł w drzewo. Zanim 

policja przyjechała to chłopak się ulotnił z tego miejsca. Ludzie, którzy widzieli zajście 

podejrzewali, że jest pod wpływem alkoholu lub narkotyków. Jak policja przyjechała to na 

miejscu był już ojciec tego młodego człowieka, który się przyznał, że prowadził ten 

samochód. Zapytał czy komendant słyszał o tej sprawie. Dodał, że jeśli w Golczewie jest 

grupa osób, która to widziała i powtarza to jaki to jest przykład dla innych. Powiedział, że na 

tych pasach mógł się ktoś znajdować, mógł zabić człowieka. Przyszła osoba, która się 

przyznała i policja zamknęła sprawę. Zapytał czy policja ma metody, aby dojść do 

faktycznego sprawcy, aby dać przykład innym, bo to było bardzo niebezpieczne. 

 

Zastępca Komendanta Krzysztof Kronenberg powiedział, że zna tą sprawę. Wyjaśnił, że 

sprawa nie jest zamknięta, jest w toku. Dodał, że policjanci, którzy przybyli na miejsce nie 

dowiedzieli się nic, mimo że ludzie którzy byli obserwatorami zdarzenia wiedzieli jaki był 

przebieg. Policja dowiedziała się o tych okolicznościach z anonimowego pisma. Podkreślił, że 

bez świadków policja też nic nie zdziała, bo są odpowiednie metody i formy, którymi 

posługuje się policja zgodnie z prawem.  

 

Radny Roman Dorniak powiedział, że 1 patrolem nie można zabezpieczyć bezpieczeństwa i 

porządku. Golczewo nie jest miejscowością sezonową, czyli te problemy można rozwiązać 

także w innych miesiącach roku, interweniować także wiosną i zimą. 

 

Komendant Krzysztof Sito zapewnił, że skuteczność wzrośnie, dołoży starań, aby policja 

pracowała lepiej. 
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Przewodnicząca obrad Beata Pastryk zapytała czy komenda z Kamienia wspólnie  

z Burmistrzem i Radą Miejską mogą podjąć działania, aby poprawić bezpieczeństwo w 

gminie.  

 

Komendant Krzysztof Sito powiedział, że trzeba doinwestować pracę policji. Dodał, że gdyby 

zakwaterowanie i wyżywienie zapewniłby burmistrz to istnieje możliwość skierowania na 

część sezonu dodatkowych 2 policjantów, nawet z rowerami.  

 

Przewodnicząca obrad Beata Pastryk zapytała ile musiałaby przekazać gmina? 

 

Komendant Krzysztof Sito powiedział, że tylko zakwaterowania i wyżywienie, czyli ok 50 zł 

dziennie. Jeżeli nie ma takiej możliwości, czyli dodatkowe służby to koszt jest 150 zł 

dziennie. 

 

Przewodnicząca obrad Beata Pastryk zapytała na co można liczyć ze strony policji. 

 

Komendant Krzysztof Sito powiedział, że na pewno wzrośnie skuteczność, czyli policjanci 

będą reagować, bo policjanci funkcyjni będą ich kontrolować. Dodatkowo doda 1 policjanta 

na jesień, aby było 2 dzielnicowych i 1 z wydziału kryminalnego, a patrole i ruch drogowy 

będzie kierowany z Kamienia Pom. 

 

Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę o godz. 15
20

,  

o godz. 15
25 

wznowiono obrady 

 

 

 

Ad. 3 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radna Janina Kołodzińska zapytała czy i kiedy zostanie zrealizowany obowiązek pomocy 

finansowej związanej z dowozem dziecka Pani Kolec, bo wniosek leży od lutego, a jeżeli 

zostały wydane na inny cel to na jaki. 

 

 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Golczewie. 

 

Andrzej Radecki dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Golczewie powiedział, że Zakład działa od 1 kwietnia 2000 r. Działalność prowadzona jest 

na terenie gminy Golczewo w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej, ambulatoryjnej 

specjalistycznej opieki zdrowotnej w zakresie chirurgii ogólnej, ginekologii i położnictwa 

oraz rehabilitacji leczniczej. Świadczenia medyczne w 2012 roku były udzielane w budynku 

przychodni w Golczewie oraz w gabinecie lekarskim w Wysokiej Kamieńskiej. 
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Działalność prowadzona jest na podstawie umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Świadczenia medyczne w zakresie POZ udzielane są dla aktywnie zadeklarowanych 

pacjentów gminy Golczewo. Świadczenia medyczne z zakresu specjalistki oraz rehabilitacji 

udzielane są dla wszystkich zgłaszających się pacjentów z całego powiatu kamieńskiego oraz 

powiatów ościennych a nawet z całego województwa. 

Ogólnie udzielono 65274 świadczenia medyczne. Z poradni ogólnej skorzystało 15976 

chorych. Z poradni pediatrycznej (dzieci chore) 3238. Z poradni dzieci zdrowych skorzystało 

943 pacjentów. Z profilaktyki osób dorosłych skorzystało 299 osób. Z poradni chirurgicznej 

skorzystało 1344 osoby. Z poradni ginekologicznej skorzystało 1651 pacjentek. Wykonano 

189 wizyt domowych. 

Przeprowadzono badania w ramach programu profilaktycznego cytologia z którego 

skorzystało 251 pacjentek. W ramach programu profilaktyki chorób układu krążenia 

skorzystało 66 pacjentów. 

W ubiegłym roku wykonano bardzo dużo badań profilaktycznych. W zakresie pomiaru RR – 

4277. Pobrano wymazy biologiczne badania cytologiczne – 107. Badania cytologiczne, 

biocenoza – 283. EKG, spirometria – 283. Ilość osób korzystających z badań laboratoryjnych 

– 3522. Wykonano 14633 zabiegi inne (iniekcje, opatrunki, szwy). 

W zakresie fizjoterapii wykonano 18163 zabiegi dla 673 pacjentów. 

W 2012 roku przeprowadzono kilka akcji profilaktycznych m.in. mammografia z której 

skorzystały 142 pacjentki. Badania diabetologiczne z których skorzystało 63 osób. Badanie 

słuchu z którego skorzystało 47 osób. Badanie spirometryczne z którego skorzystało 14 osób. 

Badanie urologiczne z którego skorzystało 70 osób oraz badanie wzroku z którego 

skorzystały 232 osoby. 

Działalność bieżąca SPZOZ finansowa jest ze środków przekazywanych w transzach 

miesięcznych przez NFZ oraz wpłat pacjentów za usługi z zakresu rehabilitacji oraz badań, 

które nie wchodzą w zakres świadczeń lekarza POZ w związku z czym, nie są finansowane 

przez NFZ. 

Rok 2012 został zamknięty wynikiem dodatnim w wysokości 90.959,67 zł. Przychody 

wyniosły 1.092.696,75 zł a koszty 1.003.822,71 zł. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radny Marek Kalczyński wrócił do tematu kotłowni, zapytał jakie są oszczędności od kiedy 

zrobiona jest kotłownia. 

 

Andrzej Radecki powiedział, że nie jest przygotowany do tego tematu. Stwierdził, że jest 

dużo taniej. Są mniejsze koszty ogrzewania. Jeżeli jest taka wola to zrobi zestawienia. 

 

Radna Danuta Bednarz zapytała czy to prawda, że umowa z PKP na budynek przychodni w 

Wysokiej Kamieńskiej jest tylko do października? 

 

Andrzej Radecki odpowiedział, że umowa najmu jest bezterminowa. Nie ma wpływu na to co 

kolej z tym zrobi. Przetarg był i nikt się nie zgłosił. Propozycja była na 90 tys. zł. Drugi 
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przetarg powinien być tańszy. Stwierdził, że budynek nie spełnia żadnych wymogów. Nie ma 

podjazdu a to są koszty, potrzebne zgody. Ośrodek działa i będzie działał jak najdłużej. Dr 

Matuszak ma swoje lata i ma tylu zwolenników co przeciwników. SPZOZ ma dwie siedziby, 

w Golczewie i Wysokiej Kamieńskiej. Wszyscy pacjenci mają prawo korzystać w jednym  

i drugim punkcie. Problem jest z lekarzami. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie za 2012 r., 12 głosami 

„za”. 

 

Sprawozdanie  zostało przyjęte. 

Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Golczewie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad.4 Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2012 r. 

 

Ewelina Katowicz powiedziała, że ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo 

za 2012 r. została szczegółowo omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji. Poprosiła  

o ewentualne pytania i przyjęcie oceny. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały ocenę zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Golczewo za 2012 r. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała ocenę zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 

2012 r. pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła ocenę zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Golczewo za 2012 r. 12 głosami „za”. 
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Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2012 r. została przyjęta. 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2012 r. stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu 

 

 

Ad.5 Sprawozdanie z realizacji w 2012 r. programu współpracy Gminy Golczewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego 

 

Józef Malec zastępca burmistrza powiedziała, że sprawozdanie zostało szczegółowo 

omówione na posiedzeniu wspólnym Komisji. Wniósł o przyjęcie sprawozdania. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała przyjęcie sprawozdania pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie  

z realizacji w 2012 r. programu współpracy Gminy Golczewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego 12 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdanie z realizacji w 2012 r. programu współpracy Gminy Golczewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

 

 

Ad.6 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie o nieodpłatne 

przekazanie nieruchomości Gminie Golczewo. 

 

Zastępca burmistrza powiedział, że spółka PKP zwróciła się z pismem o to aby zastanowić się 

nad przejęciem lokali mieszkalnych w wysokiej Kamieńskiej, które są zajęte przez lokatorów 

którzy nie zgłosili chęci wykupu tych lokali. dwa lokale objęte są wyrokiem eksmisyjnym  

w tym jeden jest z prawem do lokalu socjalnego i gmina jest zobowiązana zapewnić ten lokal. 

niestety na dzień dzisiejszy nie jest zapewniony ten lokal i w związku z tym trzeba 
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rekompensować koszty PKP. jeżeli gmina przejmie ten lokal dalej będzie ponosić koszty ale 

będzie właścicielem tego lokalu. później będzie można również wszcząć postępowanie 

windykacyjne do lokatora. Pozostałe lokale oprócz lokalu nr 5 są zajęte przez lokatorów. Po 

przejęciu tych lokali, lokatorzy będą mieli możliwość wykupu tych lokali na naszych 

warunkach. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radny Marek Kalczyński zapytał czy jak zostaną przejęte te lokale to czy z zadłużeniem? 

 I jeżeli jest to zadłużenie to jakie? 

 

Józef Malec odpowiedział, że zostaną przejęte z lokatorami ale beż zadłużenia. Jakie jest 

zadłużenie to nas nie interesuje ponieważ gmina przejmuje lokale a nie zadłużenie. 

 

Radny Tomasz Bartniczuk zapytał jak to jest z tym zadłużeniem, czy jest to zadłużenie 

lokatora czy pod lokal? 

 

Zbigniew Olech odpowiedział, że zadłużenie nieruchomości powinno być ujawnione  

w księdze wieczystej w postaci hipoteki. Wszystkie inne zadłużenia są zadłużeniami 

osobowymi związanymi z osobą. Lokal nie ma nigdy długu ale na nim może być 

odpowiedzialność i kupując lokal z hipoteką możemy przejąć czyjeś długi związane z 

lokalem. Jeżeli lokal jest bez hipoteki to jest czysty. Nie ma wtedy odpowiedzialności za 

długi osobowe poprzedniego lokatora. 

 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXX/191/2013 

w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie o nieodpłatne przekazanie nieruchomości Gminie 

Golczewo, 9 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/191/2013 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad.7 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie statutu Gminy Golczewo. 

 

Józef Malec powiedział, że została podjęta uchwała w sprawie statutu gminy Golczewo  

i jeden z zapisów jest regulowany ustawą wyższego rzędu i aby nie powodować że nadzór 

wojewody miałby uchylić tę uchwałę proponowany jest projekt tej uchwały po to aby nie 

przedłużać wejścia w życie tej uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXX/192/2013 

zmieniającą uchwałę w sprawie statutu Gminy Golczewo, 11 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/192/2013 stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

 

Ad.8 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2012 r. 

 

Barbara Deszyńska skarbnik gminy powiedziała, że zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych zatwierdzeniu przez radę podlega sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie  

z wykonania budżetu. dokumenty zostały przedłożone radnym. Szczegółowo zostało 

omówione na posiedzeniu wspólnym Komisji. Sprawozdanie podlega zaopiniowaniu przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową, która uchwałą nr LXIII/172/2013 z dnia 23 kwietnia br. 

pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. Opinia została przedstawiona na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. 
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Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXX/193/2013 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Golczewo za 2012 r., 8 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/193/2013 stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

 

Ad.9 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 

2013. 

 

Skarbnik powiedziała, że uchwała była również przedmiotem wspólnego posiedzenia 

Komisji. Ta uchwała wprowadza pożyczkę na wyprzedzające finansowanie projektów  

z udziałem środków pochodzących z UE i jest to kwota 89.500,00 zł. została również 

wniesiona autopoprawka, są to zmiany kosmetyczne. Przewodnicząca Rady otrzymała projekt 

z naniesionymi zmianami. Zmiany dotyczą dochodów które po zmianach wynoszą 

17.842.719,34 a wynikają z tego, że w międzyczasie gmina otrzymała dotację na zadania 

własne i zlecone co wymagało wniesienia do budżetu po stronie wydatków i dochodów co nie 

wpływa na wynik budżetu. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radny Tomasz Bartniczuk zapytał czy umowy są już podpisane? 

 

Skarbnik odpowiedziała, że tak i są u niej. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 
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Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXX/194/2013 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 2013, 9 głosami „za” przy 3 

głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/194/2013 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad.10 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2013-2022. 

 

Skarbnik powiedziała, że uchwała jest dalej konsekwencją wprowadzenia pożyczki do 

budżetu. Szczegółowo zostało omówione na posiedzeniu wspólnym Komisji. Po stronie 

dochodów i wydatków dodana jest kwota 226.050,79 to są dotację które zostały  

w międzyczasie przyjęte. Wydatki po zmianach wynoszą 16.768.419,36 to jest istotne przy 

autopoprawce. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXX/195/2013 

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 

2013-2022, 9 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”.. 
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Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/195/2013 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad.11 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

 

Skarbnik powiedziała, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu wspólnym 

Komisji. W uzasadnieniu zgodnie z sugestiami dopisano jakie to są kwoty czyli na remont 

świetlicy wiejskiej w Niemicy 60.000,00 zł, budowa placu zabaw przy Przedszkolu 

Publicznym w Golczewie 15.250,00 zł, rozbudowa placu zabaw w Kłodzinie oraz wymiana 

ogrodzenia placu 14.250,00 zł. Razem kwoty składają się na kwotę 89.500,00 zł. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radny Tadeusz Leus wniósł o 15 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę o godz. 16
00

,  

o godz. 16
15 

wznowiono obrady 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIX/196/2013 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 7 głosami „za” 3 głosami „przeciw” przy 

2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/196/2013 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 12 Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad powiedziała, że w dniu dzisiejszym przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej złożył rezygnację z pełnienia funkcji przewodniczącego Komisji. 
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Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radny Lech Ferdynus zapytał czy radny Marek Kalczyński mógłby powiedzieć dlaczego 

rezygnuje z pełnienia tej funkcji? 

 

Radny Marek Kalczyński odpowiedziała, że z przyczyn osobistych. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie nie przyjęła uchwały w sprawie 

odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 4 głosami „za”, 5 głosami „przeciw” przy 

3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Zbigniew Olech powiedział, że uchwała jest dekleratoryjna i potwierdza ten stan. Nie może 

przewodniczący pracować na siłę. Nie mniej jednak jest sytuacja, że Rada nie przyjęła 

uchwały o odwołaniu i nie wiadomo jak głosować następną o powołaniu. Na pewno pan 

Kalczyński nie jest przewodniczącym Komisji bo złożył rezygnację. Nie mamy dokumentu 

potwierdzającego przyjęcie tego faktu. 

 

Radna Teresa Waszczenko zapytała czy konieczne jest głosowanie kiedy osoba złożyła już 

rezygnację? 

 

Mecenas odpowiedział, że trzeba głosować. Trzeba odwołać. 

 

Radny Tomasz Bartniczuk powiedział, że uzasadnionym by było żeby przegłosować to na 

następnej sesji. Radny zaskoczył wszystkich swoją decyzją.  

 

Przewodnicząca obrad powiedziała, że rozmawiała z radnym Markiem Kalczyńskim i podjął 

taką decyzję z przyczyn osobistych i należy to uszanować. 

 

Józef Malec powiedział, że ten punkt o odwołaniu został przyjęty przez radnych do porządku 

obrad a teraz to podważają. 

 

Sekretarz Ireneusz Wilk zwrócił uwagę, że punkt dotyczący odwołania zakończył się 

głosowaniem i już tego punktu nie ma i należy przejść do następnego punktu. Należy teraz 

wycofać następny pkt. ponieważ stał się bezprzedmiotowy. 
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Ad. 13 Projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad wniosła o zdjęcie tego pkt. z porządku obrad w związku  

z nieprzyjęciem wcześniejszej uchwały. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła wniosek o zdjęcie  

z porządku obrad pkt dotyczącego wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 11 głosami 

„za” przy 1 głosie ‘wstrzymującym się’. 

 

Mecenas przytoczył zapis komentarza dotyczący przewodniczącego Rady. Stwierdził, że 

powinno się to odpowiednio stosować. Nie ma żadnych przepisów odnoszących się tylko do 

przewodniczącego Komisji. Według komentarza profesora Szewca pan przewodniczący jest 

dalej przewodniczącym. 

 

Radny Lech Ferdynus zaproponował przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej spotkanie  

w gronie członków Komisji i szczerą rozmową. Jeżeli przekona ich do swojej rezygnacji to 

sprawa pójdzie gładko na następnej sesji. 

 

Radny Tadeusz Leus zwrócił uwagę radnemu Ferdynusowi, że nie Komisja Rewizyjna 

decyduje o tym tylko cała Rada i taka propozycja nie powinna mieć miejsca. 

 

Rady Lech Ferdynus powiedział, że patrząc na głosowanie do członkowie Komisji 

Rewizyjnej byli przeciwko i dlatego tak powiedział. 

 

 

Ad. 14 Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Józef Malec powiedział, że sprawozdanie zostało przekazane wszystkim radnym. 

Poprosił o ewentualne pytania. 

 

Radny Tomasz Bartniczuk zapytał o pkt 2, czy z Panem Zbigniewem Szulcem z EkoWat  

w zakresie współpracy jest podpisana jakaś umowa, umowa-zlecenie czy na zasadzie 

wolontariatu. 

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że nie ma umowy, są to tylko konsultacje. Dodał, że ten 

Pan robił cały projekt w Kamieniu Pom., miał robić w Golczewie, ale nie ma na to środków. 

Przypomniał, że Eneos robił nam modernizację, ale są jeszcze pewne ulice gdzie trzeba 

byłoby zrobić pewne prace. Ten Pan jest takim konsultantem. Nie są związane z tym żadne 

koszty. 

 

Radny Edward Żurawska zapytał o pkt 27 Pana Majstrenko, czy to są sprawy od fermy 

wiatrowej na Śniadowie, zapytał czego to spotkanie dotyczyły, czy budowy ferm, czy mają 

coś tam robić. 
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Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że Pan Majstrenko na spotkaniu wyjaśnił, że 

wstrzymanie prac nastąpiło, bo prace legislacyjne utknęły w parlamencie. Dodał, że jest tzw. 

trój pak, gdzie miały być przyjęte ustawy o energii odnawialnej, które nie zostały jednak 

przyjęte. Jeżeli zostanie to przyjęte to firma ruszy z tym tematem w naszej gminie. 

 

Radna Janina Kołodzińska zapytała o pkt 3, jakiej działki w Mechowie dotyczy postępowanie 

w sprawie przekształcenia.  

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że był wniosek firmy Polbet o zmianę prawa 

wieczystego użytkowania w prawo własności. 

 

Radny Wiesław Kloch zapytało pkt 1, 2, 3, 4 i 5, zapytał o wprowadzenie systemu 

zarządzania jakością, czy to jest coś nowego, ile potrzeba będzie dodatkowo zatrudnić osób, 

aby spełnić te pięć punktów. 

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że nie wiąże się to z dodatkowym zatrudnieniem,  

a jedynie z dodatkową pracą dla Sekretarza. Dodał, że w zeszłym roku odbyły się cykle 

szkoleń dla pracowników urzędu, chodzi o ISO, a sekretarz jest pełnomocnikiem do tych 

spraw. 

 

Sekretarz Gminy Ireneusz Wilk powiedział, że urząd uczestniczy jako 1 z 10 w szkoleniu 

organizowanym przez Instytut Rozwoju Regionalnego, dotyczyło to kilku modułów – 

konsultacje społeczne, współpraca z organizacjami pozarządowymi, ograniczenie 

negatywnych skutków przy wydawaniu decyzji i kodeks etyczny. Powiedział, że w sierpniu 

2013 r. będzie koniec, co zakończy się wprowadzeniem ISO 9001-2009. Wyjaśnił, że system 

zarządzania jakością jest podzielony na część politykę, którą gmina stosuje do klientów. Są 

narzucone normy tzw. procedury systemowe: nadzór nad dokumentami i zapisami, nadzór 

nad wyrobami niezgodnymi, działania korygujące i wykonujące, a także procedura auditu 

wewnętrznego. Urząd jest na etapie przygotowania dokumentacji. Auditor wewnętrzny 

wyznaczył czas na 23 sierpnia. Dokumentacja musi funkcjonować 3 miesiące. Wśród 

pracowników został powołany zarządzeniem burmistrza zespół wdrożeniowy, czyli 

pełnomocnik i auditorzy – osoby, które będą przeprowadzana audity wewnętrzne wśród 

pracowników. Audity wewnętrzne mają wykazać w jakim stopniu urząd jest przygotowany do 

spełnienia tej normy, nie jest to ocena pracownika, a o określenie jakie są odstępstwa od 

normy w działaniu pracowników. Dodał, że są takie odstępstwa, następuje sporządzenie 

odpowiednich dokumentów, które są analizowane przez najwyższe kierownictwo. Certyfikat 

jest przyznawany na 3 lata. W każdym roku 1/3 stanowisk pracy w urzędzie będzie podlegała 

kontroli przez certyfikujących. Jeżeli w urzędzie wewnętrzne kontrole zostaną zrobione to na 

2 tygodnie przed instytucja, która ma uprawnienia nadająca certyfikat przyjeżdża do urzędu  

i urząd jest certyfikowany. Jeżeli wypełnimy wskaźnik tej firmy to urząd dostanie certyfikat. 

 

Radna Janina Kołodzińska zapytała czy w związku z tym aktualizowano stronę internetową 

www.golczewo.pl, dobudowano do strony nowe witryny np. „Burmistrz odpowiada”  

i „Najbliższe wydarzenia”? 

http://www.golczewo.pl/


21 

 

 

Sekretarz Gminy Ireneusz Wilk odpowiedział, że to nie, bo strona internetowa jest procesem. 

Dodał, że nad ISO pracuje od 14 lutego. Jest to norma do wszystkiego. Pewne rzeczy,  

z których będziemy korzystać wykażą pewne niezgodności i tam są konkretne terminy 

realizacji. 

 

Radny Tadeusz Leus zapytał o pkt 8 spotkanie z Panem Tomaszem Seszyckim, czy były tam 

omawiane wizje budowy dróg gminnych przy okazji jak nadleśnictwo będzie budowało swoje 

drogi leśne, np. w Uniborzu jest taki kawałek? Zapytał o pkt 17 spotkanie z Panem 

Wieczorkiem czy dotyczyło to przebudowy linii energetycznej nad jeziorem, jeżeli tak to na 

jakich ustalenia to stanęło? Zapytał też o pkt 22 spotkanie z Panem Idziaszkiem, jakie ma 

problemy z budową i jak gmina może pomóc? 

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że jeżeli chodzi o ustalenia z Panem Wieczorkiem to 

nie może odpowiedzieć, bo nie zna sprawy. Odnośnie spotkania z Panem Seszyckim to gmina 

zaproponowała, że przekaże mu drogi gminne, te które łączą się z tą budowaną leśną, bo oni 

mają 100% refundację. Nadleśnictwo zrobiło takie rozeznanie i niestety nie da się tego zrobić, 

bo dotyczy to dróg typowo leśnych. Są rozmowy z Panem Czerwonką, ale nie zna konkretów, 

są ustalenia względem drogi od Unibórza do Upadłych, brakuje odcinka przy łąkach. Dodał, 

że w najbliższym czasie będzie robiona droga za jeziorem, czyli wjazd od Beściaka a wyjazd 

za parkingiem w Kłębach, będzie to robiło nadleśnictwo, trzeba znaleźć środki w przyszłym 

budżecie, aby to zrobić. Odnośnie Pana Idziaszka to wyjaśnił, że ma kłopoty z uzyskaniem 

pozwolenia, ponieważ pojawiły się osoby, które nie chcą wyrazić zgody na przepływ wód  

z oczyszczalni. 

 

Radny Lech Ferdynus zapytał o pkt 29 czy Pan Burmistrz ma na uwadze bezpieczeństwo  

w Golczewie, czy zostały poczynione ustalenia czy była to tylko skarga na komendanta? 

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że nie był na tym spotkaniu, był tam Burmistrz Andrzej 

Danieluk. Wie, że rozmowy dotyczyły tyko naszej gminy. Dodał, że wyglądało to tak jak 

dzisiaj przedstawił sytuację komendant powiatowy. Komendant zapewnił, że dołoży 

wszelkich starań, aby było lepiej, ale konkretów nie było. Dodał, że pewne rzeczy woli z nim 

ustalić na roboczo, bo to że on mówi to nie znaczy, że to zrobi. Burmistrz dodał, że 

bezpieczeństwo musi się poprawić. Dodał, że zwrócił uwagę komendantowi, że jakie 130 

służb, jak burmistrz porusza się intensywnie po gminie i to wychodzi, że codziennie patrol 

jest na terenie gminy. Stwierdził, że gdyby tylko po 1 godzinie przejechali się 2 razy  

w tygodniu to byłby efekt. Powiedział, że jest cała grupa młodzieży, którzy chodzą 

zakapturzeni z butelkami tworzą niszę gdzie czymś się zajmują, a za chwilę to będą 

przestępcy. Uważa, że jak wybuchnie epidemia to policja będzie bezradna. Ma nadzieję, że z 

burmistrzem będą ich naciskać, aby bezpieczeństwo się poprawiło. 

 

Radny Marek Kalczyński powiedział, że dzisiaj ludzie nie chcą jechać na wczasy tylko wolą 

iść do więzienia. Dodał, że prosił kiedyś, aby napisać do ustawodawców jak wygląda 

rzeczywistość, bo dzisiaj więzień jak trafi do szpitala to czuje się jakby z hotelu pierwszej 
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klasy trafił do zwykłego hotelu, narzeka na wszystko. Powiedział, że 30 lat temu w gminie 

Przybiernów był 1 policjant, jeździł WSKą, ale gdy się pojawił tam był porządek. 

 

Radny Tadeusz Leus zapytał o pkt 5 o zmianę studium terenów Agencji Nieruchomości 

Rolnej, zapytał jakie to tereny oraz zapytał o sporządzenie miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego pod wiatraki obręb Kłęby-Kłodzino, czy plan jest zrobiony? 

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że Rada podjęła w tej sprawie uchwała, to jest 

przystąpienie do zmiany studium. Dodał, że chodzi o grunty agencyjne pod potrzeby sołectw. 

Powiedział, że urbaniści to przygotowują. Powiedział, że rozmawiał też z Agencją, żeby 

szybciej działali, bo chodzi o to, że do czasu przejęcia i uchwalenia planu, aby gmina miała to 

w użyczenie. 

 

Radny Tadeusz Leus powiedział, że doszły go słuchy, że Agencja chce przekształcić swoje 

grunty pod żwirownię i wystąpiła do gminy o zmianę studium w tym temacie. 

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że nic o tym nie wie. 

 

Radna Janina Kołodzińska zapytała też o pkt 5.1, zapytała o wszczęcie postępowań w celu 

wydania decyzji o warunkach zabudowy oraz o prowadzone postępowania w celu wydania 

decyzji o warunkach zabudowy i decyzji celu publicznego, zapytała o co chodzi? 

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedział, że nie wie, o które chodzi, bo decyzji w międzyczasie 

było kilka, w sprawozdaniu jest napisane ogólnie, a nie piszę się dla kogo.   

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie  

z działalności Burmistrza między sesjami 10 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się”. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami zostało przyjęte. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu. 

 

 

Ad. 13 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 

czynności w okresie między sesjami Rady. 

 

Przewodnicząca obrad Beata Pastryk powiedziała, że do Biura Rady wpłynęło kilka pism. 

Przedstawiła korespondencję: 

1) 23 maja wpłynęło pismo od grupy mieszkańców, 

2) od RIO w Szczecinie wpłynęła opinia dot. sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 r., 

3) wpłynęło pismo od Pana Piotra Kałuży, dot. podjęcia uchwały o zmianę studium 

zagospodarowania przestrzennego, która dotyczy budowy farm wiatrowych. Nadawca 
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napisał, że zwróci się do gminy o odszkodowanie w kwocie 500 tyś zł w związku ze 

spadkiem wartości nieruchomości na skutek podjętej uchwały, 

4) wpłynęło pismo od Pani Barbary Romańczuk, dot. podjęcia uchwały o zmianę studium 

zagospodarowania przestrzennego, która dotyczy budowy farm wiatrowych. Nadawca 

napisał, że zwróci się do gminy o odszkodowanie w kwocie 750 tyś zł w związku ze 

spadkiem wartości nieruchomości na skutek podjętej uchwały, 

5) wpłynęło pismo od Pani Eweliny Zych, dot. podjęcia uchwały o zmianę studium 

zagospodarowania przestrzennego, która dotyczy budowy farm wiatrowych. Nadawca 

napisał, że zwróci się do gminy o odszkodowanie w kwocie 650 tyś zł w związku ze 

spadkiem wartości nieruchomości na skutek podjętej uchwały, 

6) wpłynęło pismo od Radnego Powiatu Kamieńskiego Romana Dorniaka, który pytał 

dlaczego nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, której przedmiotem 

było rozpatrzenie skargi na Dyrektora ZSP w Golczewie, 

7) wpłynęło pismo od Rady Miejskiej w Międzyzdrojach, gdzie załącznikiem był apel  

w sprawie połączenia drogowego ze Świnoujściem (droga S3), 

8) wpłynął wniosek o udostępnienie danych osobowych od Rzecznika Dyscypliny Finansów 

Publicznych – dot. danych osobowych Burmistrza Andrzeja Danieluka, informacjach  

o poprzednich naruszeniach z zakresu finansów poblicznych, wydania zaświadczenia  

o wynagrodzeniu za pracę, wydania opinii o wykonywanych obowiązkach służbowych. 

Przewodnicząca Obrad poinformowała, że po konsultacji z panią mecenas została 

udzielona odpowiedź, że Rada nie jest uprawniona do wydawania opinii o pracy 

Burmistrza oraz udostępnienie danych osobowych nie leży w kompetencji 

Przewodniczącego Rady Miejskiej, bo nie jest to czynność związana z nawiązaniem lub 

rozwiązaniem stosunku pracy. Zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza Golczewa nr 1/2011 z 

dnia 3.01.2011 r. do wykonywania pozostałych czynności z zakresu prawa pracy w 

stosunku do Burmistrza Golczewa został wyznaczony Zastępca Burmistrza. Wniosek 

został przekazany według właściwości. 

9) Osoba skarżąca skierowała pismo do Przewodniczącej Rady, gdzie zostały dołączone 

kolejne dokumenty. Zostało dołączone stanowisko Zachodniopomorskiego Kuratora 

Oświaty. Dokumenty zostaną przekazane Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej do 

rozpatrzenia. 

10) wpłynęło pismo od Burmistrza Golczewa dot. przekazania stanowiska RIO, które mówi  

o ingerencji organów stanowiących w kompetencje organów wykonawczych. 

 

Przewodnicząca obrad Beata Pastryk powiedziała, że wszyscy radni złożyli w terminie 

oświadczenia majątkowe. Powiedziała też, że 10 maja w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu 

w Golczewie miała przyjemność uczestniczyć w uroczystości z okazji Światowego Dnia 

Inwalidy, gdzie Pani Marianna Mikołajczak i Pan Stanisław Salanek otrzymali medale 

uznania. 

 

Ad. 14 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Burmistrz Józef Malec odpowiedziała na interpelację radnej Janiny Kołodzińskiej. 

Powiedział, że umowa została zawarta między stronami. Dodał, że z ramienia gminy działa 
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Zespół Szkół Publicznych w Golczewie, a Pani Kolec ma dostarczyć jeszcze zaświadczenie, 

że dziecko przebywało w szkole. 

 

Ad. 15 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Lech Ferdynus przywitał Panią Kolec, która przybyła na sesję i zadał jej pytanie, czy 

po pierwszej skardze po zakończeniu roku Pani Kolec spotkała się z którymś radnych i czy 

później po skardze się spotkała z radnymi? 

 

Pani Kolec powiedziała, że nie, że dostała telefon od Kuratorium, zadzwoniła do gminy  

i  złożyła pismo wczoraj. 

 

Radny Lech Ferdynus zapytał czy konsultowała to pismo? 

 

Pani Kolec odpowiedziała, że z radną Janiną Kłodzińską. 

 

Radny Lech Ferdynus zapytał czy poprzednia skarga po zakończeniu roku też była 

konsultowana. Zrozumiał, że z radnym spotykała się z radną Janiną Kłodzińską. 

 

Pani Kolec potwierdziła. 

 

Przewodnicząca obrad Beata Pastryk powiedziała, że Pani Kolec może się spotykać z radną,  

a takimi pytaniami stresuje Panią. 

 

Radny Lech Ferdynus powiedział, że może, a on może zadać takie pytanie, nie chciał 

zestresować Pani, chciał się tylko dowiedzieć. 

 

Radna Janina Kołodzińska powiedziała, że pytania Pana Ferdynusa są nie na miejscu  

w stosunku do gościa. 

 

Radny Lech Ferdynus powiedział, że z szacunkiem zapytał czy się spotykała? 

 

Radna Janina Kołodzińska zapytała czy nie złożyła czegoś do wniosku? 

 

Pani Kolec powiedziała, że to są dodatkowe dokumenty, bo córka uczęszcza od lutego,  

a ciągle słyszy, że to nie taki dokument, że muszą być wyszczególnione miesiące.  

 

Radna Janina Kołodzińska zapytała Burmistrza kto może Pani pomóc, aby złożyć stosowne 

dokumenty były złożone? 

 

Burmistrz Józef Malec powiedział, że jeżeli Pani Kolec przyjdzie do niego czy do Sekretarza 

to postarają się jej pomóc, udzielą wszelkich informacji.  

 

O godz. 17
00

 radna Barbara Madej wróciła na posiedzenie Rady 
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Radny Tadeusz Leus zapytał, czy skoro posiedzenie Komisji Rewizyjnej było utajnione, 

głosowanie także, czy takie rzeczy powinny wyjść na światło dzienne. Wydaje mu się, że 

radny Lech Ferdynus przekroczył granicę, gdzie dane osobowe poprzednio były utajnione. 

 

Radca prawny Zbigniew Olech powiedział, że były zastrzeżone dane dziecka, a w dzisiejszej 

rozmowie nikt nie ujawnił danych dziecka, poza tym punkt z porządku obrad zostały 

wykreślony. Dodał, że nie można ujawniać danych osoby, której dotyczy wniosek. Uzupełnił, 

że jak wpływa wniosek do biura to można ujawnić kto złożył wniosek. 

 

Radna Janina Kołodzińska zapytała kto ma kompetencję, aby posiedzenie komisji było tajne. 

 

Radca prawny Zbigniew Olech odpowiedział, że jeżeli chodzi o utajnienie posiedzeń to 

sprawa nie jest prosta. Wyjaśnił, że jest orzeczenie, że nie można utajniać posiedzeń, bo 

zgodnie z konstytucją dostęp na posiedzenia wszystkich organów wybieranych  

w powszechnych wyborach ma każdy. Natomiast konstytucja dopuszcza złamanie tej zasady 

przewidziane w innych ustawach. Wyjaśnił, że komentarze do ustawy o samorządzie mówią, 

ze z uwagi na ochronę danych osobowych można taką jawność wyłączyć. Dodał, że statut 

mówi, że Rada może zadecydować o wyłączeniu jawności. 

 

Sekretarz Gminy Ireneusz Wilk powiedział, że art. 11 b ustawy o samorządzie gminnym 

mówi, że działalność organów gminy jest jawna, a w drugim zdaniu jest, że ograniczenia  

w jawności mogą wynikać wyłącznie ustaw. Przypomniał, że na komisji radca prawny 

Katarzyna  Kurkierewicz czytała ten artykuł. Uważa, że z mocy ustawy organ jest 

zobowiązany do wyłączenia jawności.  

 

Radny Tadeusz Leus zapytał czy ktoś złożył ofertę w sprawie śmieci? 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że procedura przetargowa jest tajna, a od tych spraw 

jest komisja przetargowa, która opiniuje te oferty. 

 

Radna Danuta Bednarz zapytała czy nie można wystąpić o przejęcie przychodni w Wysokiej 

przy okazji przekazania od kolei mieszkań dla gminy? 

 

Burmistrz Józef Malec powiedział, że to jest dobry pomysł, a wie, że drugi przetarg też nie 

został rozstrzygnięty. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że ten lokal się nie nadaje na ośrodek zdrowia i to 

jest podstawowy problem. Dodał, że jeżeli już to jak przejmie gmina duży lokal, dworzec to 

być może tam by się coś udało.  

 

Radna Danuta Bednarz powiedziała, że nic nie zaszkodzi wystąpić. 

 



26 

 

Radny Lech Ferdynus zaproponował, że jeżeli znajdzie Burmistrz ok. 3 tyś zł na urządzenie 

to radny bezpłatnie zamontuje w sali klimatyzator. 

 

Radna Janina Kołodzińska przypomniała, że zapytała na komisji ile kosztowały przekazy 

wysłanie na spotkanie w GOKiS na Światowy Dzień Inwalidy? 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, że o 190 zł za dużo, bo powinno iść listem 

priorytetowym, a wynikło nieporozumienie na poczcie. Dodał, że Pani kierownik na poczcie 

nie potrafiła wyjaśnić, że to była wina poczty, a nie naszych pracowników, że te listy zostały 

zakwalifikowane jako polecone. 

 

Radna Janina Kołodzińska powiedziała, że Burmistrz mówił, że został ukarany pracownik. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, że nie został ukarany, dostał naganę, ale sytuacji 

nie znałem dokładnie, interweniowała także w tej sprawie Skarbnik.  

 

Radna Janina Kołodzińska zapytała czy to prawda, że te listy kosztowały 300 zł? 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, że tak, a wszystkie listy wysyłane do radnej 

kosztują dużo więcej. 

 

Radna Janina Kołodzińska odpowiedziała, że propozycja wysyłania za pomocą wiadomości e-

mail padła już 3 lata temu. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk zapytał czy złożyła informację wraz z zaświadczeniem, że się 

zgadza? 

 

Radna Janina Kołodzińska odpowiedziała, że nikt od niej nie chciał takich dokumentów  

i poprosiła, aby jej nie atakować. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, aby przeczytała dokładnie wszystkie protokoły. 

 

Radny Tadeusz Leus powiedział, aby się nie kłócić. Dodał, że bardzo mu się spodobała 

propozycja radnego Lecha Ferdynusa. Złożył wniosek, aby każdy z diety dał 200 zł, a co 

braknie niech dołożą sołtysi. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk zapytał czemu nie burmistrzowie? 

 

Radny Tadeusz Leus powiedział, że jeżeli ma taką wolę to może się dołączyć. Zaproponował 

złożenie się po 200 zł, radny Lech Ferdynus mówił o 3,5 tyś zł to 500 zł dołożyłby Burmistrz. 

 

Radna Danuta Bednarz powiedziała, żeby radny Tadeusz Leus składał we własnym imieniu 

wniosek, dla siebie, bo uważa, że chyba za mało przeznacza dla swojej miejscowości. Dodała, 

że dla swojej miejscowości oddaje dużo dla sportowców, strażaków, a dla urzędu się nie 
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złoży. Powiedziała też, że szkoda, że nie ma Pani Dyrektor ze Szkoły Podstawowej w 

Wysokiej Kamieńskie, bo z otworzenia oddziału  trzech i czterolatków rodzice są bardzo 

zadowoleni, jest dzieci 14 czy 15. Podziękowała Burmistrzowi w imieniu rodziców, których 

dzieci tam chodzą.  

 

Przewodnicząca obrad Beata Pastryk dodała, że to jest zasługa Burmistrza i współpracy Pani 

Dyrektor. 

 

Radny Marek Kalczyński powiedział, że pojawił się na chwile 10 maja na uroczystości  

w Światowym Dniu Inwalidy. Dodał, że parę godzin wcześniej uczestniczył w prawdziwym 

Światowym Dniu Inwalidy w Ostromicach. Powiedział, że spędził tam czas z dziećmi. Dodał, 

aby dać sobie spokój z niektórymi sprawami i powiedział, aby być szczęśliwym, że jest się 

normalnymi  pełnosprawnym. 

 

Radna Janina Kołodzińska powiedziała, że nie są pomalowane pasy na ul. Warszawskiej i na 

ul. Niepodległości. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że nie mówił nic o ul. Warszawskiej. Dodał, że 

radna wykorzysta nawet chorobę dziecka, aby się wylansować. Powiedział, że radna mu 

wmawia, że powiedział, że pasy na ul. Warszawskiej będą pomalowane. Zaprzeczył, dodał, że 

pasy będą pomalowane na ul. Niepodległości. Poprosił, aby mu nie wmawiać, co mówił  

i dodał, aby go nie atakowała. 

 

Radna Janina Kołodzińska powiedziała, że nie będzie go więcej atakowała. Powiedziała, że 

pasy na ul. Niepodległości i przy poczcie na ul. Warszawskiej powinny być, bo radna złożyła 

wniosek w interpelacjach na piśmie. Dodała, że pasy będą, ale nie napisał, że z wyłączeniem 

ul. Warszawskiej. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk przypomniał, że najpierw mówił, że musi być zrobiona 

organizacja ruchu, zostało to zrobione, teraz w kolejności jest zwrócenie się do wszystkich 

instytucji o zgodę, zmiana znaków, to jest procedura, a żeby było szybciej zostały zrobione 

pasy, które są najbardziej potrzebne, czyli na ul. Niepodległości przy poczcie i banku, to 

miało być i to zostało zrobione. 

 

Ad. 16 Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodnicząca obrad dokonała zamknięcia 

XXX sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:         Przewodniczyła: 

    Podinspektor               Przewodnicząca Rady 

Magdalena Zając       Beata Pastryk 


